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Protokół Nr XXXV/2022 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Pierzchnicy odbytej w dniu 20 maja 2022r. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14.30. 

Obrady z sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: 

https://www.youtube.com/channel/UCMeLNRjrwEXMSDKKHsN28tg/live  

Ad. 1.Otwarcia nadzwyczajnej sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

          Pani Maria Łopatowska i przewodniczyła obradom. Powitała przybyłych na sesję 

radnych, Burmistrza, Skarbnika Miasta i Gminy sołtysów i wszystkich obecnych na sali.  

Ad. 2.Przewodnicząca rady stwierdziła, że na ustawowy skład rady 15 radnych w chwili  

          otwarcia obecnych jest 11 radnych w związku z tym rada jest władna  

do podejmowania uchwał.  

Lista obecności radnych oraz lista obecności zaproszonych stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

Ad. 3.Przewodnicząca  rady zapytała czy są uwagi do przekazanego porządku obrad. Radni nie  

          wnieśli uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Nowelizacja budżetu Gminy Pierzchnica na 2022r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Pierzchnicy. 

8. Wolne wnioski. 

Ad.4.Przewodnicząca rady stwierdziła, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu  

         z poprzedniej sesji w związku z tym poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniej sesji. 

Głosowanie przeprowadzono przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych.  

Na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 

nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zatwierdzenia protokołu z poprzedniej sesji 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.5.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  

         Gminy na rok 2022. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o krótką informację na temat 

wprowadzanych zmian w budżecie. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że po stronie dochodów w 

zwiększa się plan dochodów o kwotę 32 096 zł i po stronie wydatków plan wydatków zwiększa 

https://www.youtube.com/channel/UCMeLNRjrwEXMSDKKHsN28tg/live
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się o kwotę 32 096 zł. Omówił szczegółowo zmiany w dochodach budżetu określone 

załącznikiem Nr 1 - Plan dochodów oraz zmiany w wydatkach budżetu określone załącznikiem 

Nr 2 - Plan wydatków do projektu uchwały. Omówił również zmiany jakie wprowadza się w 

załączniku Nr 3 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 

2022 roku i w załączniku Nr 4 Zadania inwestycyjne roczne w 2022r.  

O głos poprosił Burmistrz, który poinformował, że powodem zwołania dzisiejszej sesji 

są zmiany w budżecie, które umożliwią rozstrzygnięcie przetargu na budowę sali gimnastycznej 

przy szkole w Pierzchnicy. Na inwestycje jest pozyskane 500 tys. zł z Urzędu 

Marszałkowskiego z programu unijnego oraz 820 tys. z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. Po drugim przetargu zaplanowane środki nie wystarczają i trzeba zwiększyć o 

kwotę 380 tys. zł żeby można podpisać umowę na wykonanie. 

Poinformował o przetargach, które są powtarzane tj. na wymianę oświetlenia oraz budowę 

świetlic w gminie. 

Poinformował również zebranych o złożonych wnioskach na dofinansowanie inwestycji, jakie 

zostały złożone tj. 

1)modernizacja infrastruktury drogowej na terenie gminy Pierzchnica, wartość szacunkowa 

projektu 4 mln zł. Dofinansowanie w wysokości 95% , wkład własny 5%. W ramach tego 

działania zaplanowano odcinki dróg gminnych: Ujny-Czarna, Drugnia Rządowa –Podstoła, 

kontynuacja drogi Osiny-Lizawy, ulica Jesionowa w Pierzchnicy, w Drugni przedłużenie drogi 

tzw. do Zakarczmia i Skrzelczyce-Komórki.  

2)odnawialne źródła energii oraz poprawa efektywności energetycznych obiektów gminnych. 

Wartość kosztorysowa inwestycji 3,5 mln zł. Wnioskowane dofinansowanie 95%. W ramach 

tego zadania zaplanowano odnawialne źródła energii i montaż urządzeń na obiektach 

użyteczności publicznej, termomodernizacja obiektu Warsztatów Terapii Zajęciowej w 

Osinach, termomodernizacja budynku Zakładu Komunalnego w Pierzchnicy. 

3)modernizacja infrastruktury przy szkole podstawowej w Pierzchnicy. Projekt na 3,3 mln zł. 

Wnioskowana kwota dotacji 90%. W ramach tego przedsięwzięcia zaplanowano modernizację 

orlika i pozostałych boisk przy szkole. 

4)w ramach projektu gmin popegeerowskich złożono wniosek na budowę 3 placów zabaw w 

miejscowościach gdzie zostały potwierdzone siedziby PGR a mianowicie Pierzchnianka, 

Wierzbie i Maleszowa oraz budowę garażu dla OSP w Maleszowej. Wartość kosztorysowa 

inwestycji 1 mln zł. Wnioskowana kwota dotacji 98%. 

Te cztery projekty dają wartość 12 mln zł i na to trzeba mieć swojego wkładu minimum 700 

tys. zł. 

Powiedział, że oprócz tego złożono wniosek do Białych Ługów na modernizację czterech 

placów zabaw w miejscowościach Górki, Podlesie, Ujny oraz w Pierzchnicy Błonie. Wartość 

środków, które przypadają na gminę Pierzchnica wynosi 180 tys. zł. Wniosek został złożony 

za pośrednictwem Stowarzyszenia Oświatowo-Wychowawczego w Pierzchnicy. 

Ponadto zostały złożone zostały dwa wnioski do Programu Obszarów Wiejskich na budowę 

oczyszczalni przydomowych wraz z zakupem ciągnika z wozem asenizacyjnym i trzeci etap 

rozbudowy oczyszczalni ścieków w Pierzchnicy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, w której głos zabierali: radny Sławomir 

Rożkiewicz, Sołtys Ryszard Bryk, radna Renata Błaszczyk, Radna Katarzyna Stradomska, 
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radny Wiesław Kwaśniewski, radna Jadwiga Łopatowska, radny Stanisław Baran, sołtys Julia 

Kozioł, radny Piotr Cendrowski. 

Dyskusja i wystąpienia zabierających głos zostały zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji. W 

dyskusji nie były zgłaszane wnioski podlegające głosowaniu. 

Po dyskusji radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy na rok 2022 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 13 radnych  

i  za było 13 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na rok 2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXXV/26/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2022 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.6.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale  

          w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-

2038. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o krótką informację o wprowadzanych zmianach. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pierzchnica Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej wynikają ze zmian  wprowadzonych przed chwilą uchwałą 

w sprawie zmian w budżecie gminy oraz zarządzeń wydanych przez Burmistrza od ostatniej 

sesji. Omówił zmiany, które dokładnie wyjaśnione są w objaśnieniach do wieloletniej prognozy 

finansowej określonych załącznikiem nr 3 do projektu uchwały.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038 w związku 

z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 13 radnych  

i  za było 13 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXXV/27/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038 została podjęta jednogłośnie. 

Ad.7.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

         na sprzedaż nieruchomości w Pierzchnicy i poprosiła Burmistrza o zabranie głosu w 

sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że projekt dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości, która jest za pawilonem DINO w kierunku Błonia pozostała część. Jest osoba, 

która jest zainteresowana kupnem nieruchomości z przeznaczeniem na działalność handlowo-

usługową. Sprzedaż nastąpi w przetargu nieograniczonym. 
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Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości w Pierzchnicy w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 13 radnych  

i  za było 13 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości w Pierzchnicy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXXV/28/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Pierzchnicy została 

podjęta jednogłośnie. 

Ad.8.Wolne wnioski. 

 Radna Jadwiga Łopatowska wystąpiła w sprawie koszenia placu zabaw i koło świetlicy, 

bo trawa jest duża. Zapytała kiedy będzie koszone i przez kogo. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski wystąpił w sprawie fontanny, zima minęła, dawno po 

odbiorze, mrozów już nie ma a fontanna jak nie działała tak nie działa. 

 Radna Malwina Wrona zapytała odnośnie boiska przy szkole jak będzie modernizacja 

czy będzie boisko do siatkówki i czy będzie mechanizm do naciągania siatki. 

 Radny Piotr Cendrowski zapytał czy droga w Gumienicach doczeka się remontu. 

 

Odpowiedzi na zgłoszenia udzielił Burmistrz. 

Odnośnie koszenia zostało zlecone podmiotowi, który w ubiegłym roku kosił. 

Rozpoczął już koszenie i w ciągu kilku dni zostanie pokoszone. 

Odnośnie fontanny to pojawił się problem. Przy rozruchu fontanna działała. Okazało 

się, że nieprawidłowo zostały zrobione spadki przez wykonawcę. Wykonawca przerobi spadki 

na własny koszt. Będą również ławki przesunięte do tyłu, bo okazało się, że są za blisko. 

Odnośnie boiska do siatkówki na orliku przewidziano wymianę nawierzchni na boisku 

do piłki nożnej i do siatkówki. Przewidziany jest kapitalny remont boisk w tym również 

mechanizm do naciągania siatki. 

Odnośnie drogi powiatowej w Gumienicach powiedział, że monituje żeby jak najwięcej 

dróg z terenu gminy zrobić i bardzo by chciał żeby zrobić tę drogę. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodnicząca podziękowała wszystkim za udział i 

zamknęła trzydziestą piątą sesję Rady Miejskiej w Pierzchnicy.  

Sesja zakończyła się o godzinie 15.35. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S. Kielesiński 

Przewodnicząca Rady 

       (-) Maria Łopatowska   


